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Teacher Profile 

Doctor of Tourism Management (studying), Associate Professor title, Faculty of Geography and 

Tourism, Luoyang Normal University. 

Scientific Research 

Main research areas:  

1. Regional tourism planning and development 

2. Elderly Recreation Tourism and Healing 

Scientific Research Achievements: 

Presided over 3 projects at departmental level, participated in 3 projects at provincial and 

ministerial level, published 10 papers in Journal of Tourism, Appled Ecology and Environmengtal 

Research, Business and Management Research, Frontiers in Economics and Management. He has 

published more than 10 papers in Journal of Tourism, Appled Ecology and Environmengtal Research, 

Business and Management Research, Frontiers in Economics and Management, Journal of Henan 

University, Land and Natural Resources Research, and Journal of Luoyang Normal College. He has 

participated in 3 monographs. 

Teaching 

Undergraduate Programme: Tourism Destination Management 

Achievements in Teaching and Research: Participated in 5 teaching quality engineering projects 

such as national first-class undergraduate courses, Henan first-class undergraduate courses, Henan 

Province's high-quality online open courses and Henan Province's ‘14th Five-Year Plan’ teaching 

materials. She has published one textbook as deputy editor-in-chief, participated in one national 

first-class undergraduate course, one provincial teaching reform project, and one special prize for 

provincial teaching achievements. 

 



Имя：Ван Шуман 

Должность：Доцент  

Образование：Аспирантура/Докторантура (в процессе) 

Электронная почта：1441333576@qq.com 

Отделение：Управление туризмом  

 

Профиль преподавателя 

Доктор управления туризмом (учится), звание доцента, факультет географии и туризма, 

Лоянский педагогический университет. 

Научные исследования 

Основные области исследований:  

1. Региональное планирование и развитие туризма 

2. Отдых и оздоровление пожилых людей, туризм 

Достижения в научных исследованиях: 

Руководил 3 проектами на уровне департамента, участвовал в 3 проектах на уровне 

провинции и министерства, опубликовал 10 статей в Journal of Tourism, Appled Ecology and 

Environmengtal Research, Business and Management Research, Frontiers in Economics and 

Management. Он опубликовал более 10 статей в Journal of Tourism, Appled Ecology and 

Environmengtal Research, Business and Management Research, Frontiers in Economics and 

Management, Journal of Henan University, Land and Natural Resources Research и Journal of 

Luoyang Normal College. Он участвовал в написании 3 монографий. 

Преподавание 

Программа бакалавриата: Управление туристическими направлениями 

Достижения в преподавании и исследованиях: участвовал в 5 проектах по повышению 

качества преподавания в области инженерии, таких как национальные первоклассные курсы 

бакалавриата, первоклассные курсы бакалавриата провинции Хэнань, высококачественные 

открытые онлайн-курсы провинции Хэнань и учебные материалы по «14-му пятилетнему 

плану» провинции Хэнань. Она опубликовала один учебник в качестве заместителя главного 

редактора, участвовала в одном национальном первоклассном курсе бакалавриата, одном 

проекте реформы провинциального обучения и одной специальной премии за достижения 

в преподавании провинции. 

 


